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PUBLICITAT

-
Peixet fregit
-
Olla de Peix
-
Postres de la casa
-
Vi Sumarroca
-
Cafè
-
28’50€ iva inclòs
-

Associació de Restaurants de la Badia

“El Plat Blau”
sant antoni   calonge   palamós
baix empordà

restaurants@elplatblau.cat

Segell de Qualitat i Servei

Menú de l’Olla de Peix
L’Alquimia dels Fogons Empordanesos

del 13 de febrer al 17 d’abril de 2009

T 972 661 714 _ 972 600 550
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PUBLICITAT

I N F O R M A C I Ó

Preguem que ens disculpin les molèsties que els puguem ocasionar.
Per a qualsevol aclariment poden trucar al 902 536 536

TORROELLA DE MONTGRI

Dia: 24 de març de 2009
Horari: de 9:00 a 12:00 h. (Ref. 2444161) 
Carrers afectats: L’ESTARTIT (ANDORRA, ATENES, BERNA, 
BREDA, BRUSSELES, BUCHINGHAM, DUBLIN, ESTARTIT RES, 
FALSET, HEEMSTEDE, LONDRES, MAASTRICHT, MARESME, 
MATARO, OGASSA, OSLO, PARIS, PRIORAT, RIPOLLES, TORRE 
VELLA, URGELL, UTRECH, VIENA, VOLENDAM) TORROELLA 
DE MONTGRI (FALSET, MATARO, RIPOLLES, VOLENDAM)

Comunica als seus clients i al públic en general de les poblacions a 
sota indicades que, amb la finalitat de seguir invertint i millorant la 
qualitat del servei elèctric, caldrà interrompre el subministrament 
d’energia, al lloc, el dia i les hores que a continuació es detallen:
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La consellera Geli va de-
fensar la concentració de
les urgències nocturnes
d’atenció primària a la clí-
nica Salus Infirmorum ad-
duint que d’aquesta mane-
ra «els metges i les infer-
meres d’atenció primària
podran resoldre molt mi-
llor la urgència». Geli va
fer aquestes declaracions
després de visitar la sala de
dissecció de la Facultat de
Medicina de la UdG i en
resposta a l’oposició que
la majoria dels professio-
nals del CAP de Banyoles
que hauran de fer l’atenció
continuada a la Salus van
expressar recentment a
aquest diari. L’Institut Ca-
talà de la Salut (ICS) ha
anunciat la intenció d’im-
plantar el nou servei just
abans de l’estiu o imme-
diatament després.

La consellera de Salut
es va mostrar sorpresa per
la reacció dels professio-
nals del CAP de Banyoles
perquè, segons va afirmar,
«hi ha un acord majorita-
ri» amb ells. Tot i això, va
admetre la possibilitat que
n’hi hagi algun que, per
raons laborals, «no ho vegi
clar».

Els professionals del
CAP de Banyoles que es
veuran obligats a fer aten-
ció continuada a la Salus
van expressar, amb el su-
port dels sindicats SFIC i
UGT, el seu desacord total
amb el projecte de l’ICS
adduint que el fet de situar

aquest servei en un entorn
hospitalari els obligarà a
assumir més responsabili-

tats de les que els perto-
quen i neguen que redundi
en una millor qualitat en

l’atenció al pacient. El per-
sonal reclama que el servei
s’implanti a l’ambulatori.

Geli diu que és de «sentit comú»
concentrar a la Salus les urgències

nocturnes del Pla de l’Estany
La consellera, sorpresa per la reacció del personal del CAP de Banyoles

NÚRIA ASTORCH / Girona

● Geli va visitar ahir la sala de dissec-
ció de la Facultat de Medicina de la
UdG, una instal·lació pionera a l’Estat
espanyol tant pel sistema de conserva-
ció dels òrgans –mitjançant la plastina-
ció–, com per la incorporació d’imat-
ges radiològiques. La vuitantena d’es-
tudiants de medicina van començar a
finals de gener les classes pràctiques
d’anatomia en aquest espai, on passen
una mitjana de quatre hores setmanals

● La consellera de Salut, Marina
Geli, va manifestar ahir a Girona que
no té cap justificació mantenir oberts
dos punts d’atenció continuada al

Geli, la segona per la dreta, durant la visita a l’aula de dissecció de Medicina./ JOAN SABATER

Pla de l’Estany que estan l’un de l’al-
tre «a cent metres de distància», i es
va mostrar sorpresa per la reacció en
contra dels professionals del CAP
que hauran d’anar a la clínica Salus

per adquirir les competències bàsiques
per al diagnòstic, per comprendre la fi-
siopatologia i el tractament de les ma-
lalties. Un dels aspectes més innova-
dors d’aquesta sala de dissecció és que
els òrgans i els cossos es preserven
amb la tècnica de plastinació, que per-
met una millor conservació. Justament
dijous va sortir publicada en el DOGC
la creació de la Facultat de Medicina de
Girona.

Infirmorum a fer aquest servei. «És
de sentit comú el que estem plante-
jant i hi ha un acord majoritari amb
els professionals», va assegurar la
consellera.

Una sala de dissecció pionera

● Vilafant. Ahir s’havia de celebrar una reunió del
consorci de Poliesports, que integren els ajunta-
ments de Vilafant i Figueres i el Consell Comarcal de
l’Alt Empordà, però no es va poder fer perquè no hi
va anar cap representat d’aquest darrer organisme. Sí
que hi van anar representants dels dos ajuntaments i
la trobada va servir perquè l’alcaldessa de Vilafant
entregués al representant de l’Ajuntament figuerenc,
el gerent Josep M. Marcé, un estudi de viabilitat. Ara
l’Ajuntament de Figueres ha encarregat un informe
de l’estudi al secretari municipal. Fonts de l’equip de
govern han comentat que no estan disposats a desti-
nar inversió pública en aquest projecte i recorden que
van manifestar que volien sortir del consorci. / J.P.

VILAFANT
L’alcaldessa entrega a l’Ajuntament de
Figueres un estudi de viabilitat de Poliesports

● Girona. La direcció del Centre de Formació
d’Adults de Girona va presentar ahir les dades de
matriculació del tercer trimestre i s’hi constata un
creixement de la demanda de grups d’ensenyaments
inicials i de formació bàsica (GES). Segons la direc-
ció aquest creixement va a l’alça i la previsió per al
curs vinent 2009-10 serà la mateixa o més alta.
Aquest fet s’hauria de preveure en l’oferta educativa
del Departament d’Educació. Segons el centre, la
conjuntura socioeconòmica actual provoca una de-
manda d’aquests primers ensenyaments que inclo-
uen alfabetització i l’ensenyament de català i caste-
llà. En la matriculació d’aquest trimestre han quedat
fora un total de 99 persones. / L.P.

GIRONA
Creix la demanda dels grups d’ensenyaments
inicials del Centre de Formació d’Adults

● Llagostera. L’Ajuntament té previst incloure en el
concurs que convocarà aviat per a la gestió de les zo-
nes blaves una targeta que permeti als veïns i comer-
ciants afectats aparcar dues hores diàries de manera
gratuïta. El govern manté converses amb propietaris
perquè cedeixin terreny per a la creació de places
d’aparcament al municipi, i intenta que se n’hi desti-
nin algunes del pàrquing subterrani de la plaça Cata-
lunya. Mentrestant, el projecte d’expropiació de fin-
ques entre els vials Pompeu Fabra i Romeu està atu-
rat. En l’últim ple el govern va rebutjar una moció
d’ICV-EUiA que demanava que es fessin gestions
per crear aparcament, perquè «ja s’està fent», segons
va dir. ERC i PSC hi van votar a favor. / M.B.

LLAGOSTERA
Els veïns i comerciants de les zones blaves
podran aparcar dues hores gratis


